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RSS.0012.5.35.2021 

Protokół Nr 35/21 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 8 listopada 2021 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Opiniowanie programu współpracy gminy Sobótka z organizacjami 

pozarządowymi w 2022 r.  
2. Promocja i polityka informacyjna w Gminie Sobótka. 
3. Sprawy bieżące. 
 

Ad. 1 
Pani Monika Marciszyn przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
programu współpracy Gminy Sobótka na 2022 rok z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  
Przewodnicząca komisji Irena Gajewska zapytała czy program na 2022r. różni 
się od tego, który obowiązuje w tym roku? 
Pani Monika Marciszyn odpowiedziała, że wprowadzono 2 małe zmiany, które 
zostały zgłoszone w trakcie ogłoszonych konsultacji (rozdział 7 ust. 9 pkt 2 i 4). 
Dodała, że kwota planowana na przyszły rok w budżecie na ten cel również nie 
uległa zmianie w stosunku do roku obecnego.  
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że w jednym z punktów jest mowa  
o ochronie zwierząt. Dodała, że zastanawia się, czy nie trzeba byłoby uściślić co 
mamy na myśli, żeby nie pojawiły się takie problemy jak ostatnio.  
Pani Monika Marciszyn wyjaśniła, że ten zapis jest już od dawna, ponieważ 
podpisywano wtedy umowę ze stowarzyszeniami na ochronę zwierząt  
i stowarzyszenia te przystępowały do konkursu. 
Przewodnicząca komisji Irena Gajewska powiedziała, że może rzeczywiście 
należałoby dookreślić, co mamy na myśli w tym punkcie. Poprosiła, aby 
rozważyć tę propozycję. 
 

Komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 

Ad. 2 
Pani Joanna Paluchiewicz zapytała, czy Radni mają jakieś pytania do 
przesłanego materiału dotyczącego polityki informacyjnej i promocji w Gminie 
Sobótka. 
Brak pytań. 
 

Ad. 3 
Przewodnicząca komisji Irena Gajewska poprosiła o przedstawienie propozycji 
zmian w planie finansowym dotyczących turystyki i promocji.  
Pani Joanna Paluchiewicz poinformowała, że proszą o dokonanie przesunięcia 
z rozdziału 63003 Turystyka kwoty 8 tys. zł na rozdział 75075 Promocja. Dodała, 
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że chcą zabezpieczyć środki na nieplanowane wcześniej imprezy, które chcą 
zorganizować w grudniu  
 

Komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała złożony 
wniosek.  
 

Pani Joanna Berezecka – Zywer przedstawiła wnioski dotyczące zmiany  
w planie finansowym na 2021 r. (złożone wnioski stanowią załącznik do 
protokołu).  
Przewodnicząca komisji Irena Gajewska zapytała jakie to pociągnie za sobą 
koszty i skąd mamy wziąć na to środki? 
Pani Joanna Berezecka – Zywer powiedziała, że w tej kwestii musiałaby się 
wypowiedzieć Pani Skarbnik. Dodała, że w połowie października wysłano 
wniosek pokazujący jakie zmiany nastąpiły w porównaniu do 30 września 
ubiegłego roku. Zaznaczyła, że nie możemy czekać na rozstrzygniecie wniosku  
i wpływ wnioskowanych środków tylko musimy zabezpieczyć środki na wypłatę 
dotacji podmiotowej. 
Radny Paweł Ladra odnosząc się do Niepublicznej Szkoły Podstawowej  
w Rękowie powiedział, że przybywa bardzo dużo dzieci z orzeczeniami. Dodał, 
że niewątpliwie ma na to wpływ również nauczanie zdalne i dzieci potrzebują 
ogromnej pomocy różnego rodzaju.  
Przewodnicząca komisji Irena Gajewska zapytała Burmistrza czy znajdą się na 
ten cel środki w budżecie i czy nasz budżet jest w jakikolwiek sposób zagrożony 
przez tę sytuację? 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz poinformował, że liczymy na to, że subwencja, 
która do nas dotrze wypełni lukę, którą teraz musimy założyć. Dodał, że nie ma 
finansowego zagrożenia dla budżetu. 
 

Komisja w głosowaniu (4 głosy „za”, 1 „wstrzymujący”) pozytywnie 
zaopiniowała złożony wniosek o dokonanie zwiększenia w planie finansowym 
na 2021 rok.  
 

Komisja w głosowaniu (4 głosy „za”, 1 „wstrzymujący”) pozytywnie 
zaopiniowała złożony wniosek o dokonanie zmian w planie finansowym na 
2021 rok (przesunięcia kwoty 80 tys. zł między paragrafami). 
 

Pani Joanna Berezecka – Zywer przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 
opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 
przedszkolach prowadzonych przez gminę. 
 

Komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 

Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Sobótce Nr XXXIII/330/21 z dnia 
29 czerwca 2021 r. w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji 
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kultury wraz z uzasadnieniem do uchwały. 
 

Komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 

Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze. Dodała, że zmienia się cena za 1 godzinę usług 
opiekuńczych świadczonych przez opiekunki.  
 

Komisja jednogłośnie (5 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 
projekt uchwały. 
 

Pan Bartosz Huzarski Radny Powiatu Wrocławskiego zapytał, czy są do niego 
jakieś wnioski w kontekście działań powiatu? 
Radny Paweł Ladra zapytał, czy można byłoby zrobić coś, aby ubić pobocze na 
drodze z Rękowa do Nasławic (są duże dziury na poboczach i asfalt się łamie)? 
Pan Bartosz Huzarski Radny Powiatu Wrocławskiego powiedział, że przekaże 
prośbę o interwencję. 
Radna Lidia Sączawa poprosiła o interwencję w sprawie spowalniaczy na 
drodze z Jordanowa do Świątnik. Zaznaczyła, że nie chcą progów zwalniających. 
Dodała, że obiecano lustro w Kunowie i też jeszcze go nie ma. Powiedziała, że 
powiat mógłby również wpłynąć na Wody Polskie, aby zajęły się mostem  
w Świątnikach (drzewa, które wyrosły w rzece mogą uszkodzić most). Odnosząc 
się do drogi Kunów – Przezdrowice powiedziała, że droga ta jest w fatalnym 
stanie.  
Pan Bartosz Huzarski Radny Powiatu Wrocławskiego powiedział, że z tego co 
mu wiadomo na ten rok nie ma już pieniędzy na drogach więc trzeba pisać 
pisma. Poinformował o pilotażowym programie wyświetlaczy prędkości  
i doświetleń na przejściach. Dodał, że trwają rozmowy o wprowadzeniu do 
Programu Bezpieczna Droga jako opcja zamienna świateł reagujących na 
prędkość pojazdu. Zaznaczył, że jeżeli chodzi o jakieś nakładki to w tej sprawie 
trzeba pisać oficjalne pisma. 
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że widać iż powiat wykonał sporo pracy np. 
jeżeli chodzi o wykoszenie rowów. 
Pan Bartosz Huzarski Radny Powiatu Wrocławskiego powiedział, że bardzo 
cieszy się z tego, że jest szansa na powstanie u nas toru rowerowego, który 
znacznie poszerzyłby naszą ofertę sportową. Poinformował o środkach na orliki 
MTB. Dodał, że taki orlik również rozszerzyłby naszą ofertę.  
 
 
Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 
Agata Rekść             Irena Gajewska  


